
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 28. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 464
Justitsministeren bedes redegøre for, om det er korrekt, at Udlændingestyrel-
sen er ved at indgå en brugsaftale med Forsvarsministeriet om Sjælsmark Ka-
serne, hvori der ifølge aftalen skal påregnes at bruges 26 mio. kr. om året til
vand, varme og el.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Inger Støjberg (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Inger.Stojberg@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Trine Bramsen
formand
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